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ment en él darrer número d’aquest B u t l l e t í  i 
no haver so fert cap esmena no el reproduim, com  
era costum.)

El Dr. Pere Mas Oliver demana explicacions 
respecte a l’abast de la Cooperativa creient que 
per un régim especial de carnets es podrien obte
nir descomptes en totes les coses de tots els or
dres que necessiten els metges.

Els Drs. Zavala i Mas Puig diuen que de la 
manera general com està redactat l’article 3 del 
Reglament ja  permet atend're la demanda del Dr. 
P. Mas Oliver.

El Dr. Pere Mas Oliver presenta una esmena a 
l’article 3, ja aprovat. E l Dr. Abelló diu que ja 
no hi ha Hoc a cap esmena i únicament l’esmena 
podría aceptar-se com un acord d’Assemblea que 
servís de norma i antecedent.

De conformitat amb el criteri del Dr. Abelló, 
s’acorda que l’Assemblea veuria amb gust que di
ta esmena del Dr. Pere Mas Oliver sigui accep- 
tada en el sentit que el futur Conseil de la Coope
rativa incloeixi com una de les seves finalitats 
el gestionar de les cases productores i venedores 
d’articles de necessitat general per ais socis de la 
Cooperativa, el que al presentar el carnet de soci 
s’obtingui de dites cases el tant per cent corres- 
ponent de rebaixa en el preu de venda de dits ar
ticles. Com a conseqüència i al dit objecte, es 
donará per dita Cooperativa un carnet d’identi- 
tat a cada un deis socis.

Es passa a tractar de la manera de portar a la 
práctica la Cooperativa i la presidencia fa pré
sent que de les consultes practicades resulta que 
convé atorgar el reglament com a escriptura pú
blica. A aquest fi, es nomena amb amplis poders, 
tots els necessaris en dret, als Drs. Josep M.a 
Zavala Hernández, Guillem Mas Puig . i Joan 
Mas Oliver.

A continuació, es faculta al Conseil del Sindi- 
cat per a que nomeni la Comissió que ha de fer 
els treballs preleminars per a portar a la prácti
ca la Cooperativa.

Es passa a tractar de la Caixa de Crédit i per 
unanimitat s’acorda que el treball fet pel ponent 
encarregat a darrera hora, pels antecedents que 
consten en les actes del Conseil, es publiqui al 
B u t l l e t í  per a tractar d’aquest assumpte en una 
propera Assemblea. (Vegi’s  la ponència a conti
nuació de la present acta.)

Seguint l’ordre del dia, es passa a tractar de

les proposicions presentades pel Conseil. Es 11e- 
geix la que segueix:

“A l’Assemblea de Delegats ordinària de l’any 
1926:

El Conseil, amb el desig que alguns partits pu- 
guin atendre amb els seus mitjans ais serveis es
peciáis que per benefici exclusiu dels seus socis 
tenen establerts,

Proposa: Que es crei una quota dita de resi- 
dència, que pagaran només els socis del partit que 
tinguin serveis especiáis i que serà variable segons 
les necessitats del partit i que la fixarà el Con
seil en cada cas, prèvia conformitat dels repré
sentants del partit respectiu.

Novembre, 1926.” .

Per unanimitat s’acorda que es crei una quota 
dita de residència que pagaran només els socis 
del partit que tinguin serveis especiáis i que serà 
variable segons les necessitats del partit i que la 
fixarà el Conseil del Sindicat en cada cas, prè
via conformitat dels représentants del partit res
pectiu.

El President pregunta a l’Assemblea quin cri
teri ha de seguir el Conseil en el referent al Ca
sal del Metge.

El Dr. Abelló explica la pregunta i diu que, 
donades les circumstàncies passades, el Conseil 
va creure convenient sospendre els treballs de 
propaganda i ara pregunta si s’han de rependre 
aquests treballs i si s’ha de portar a cap la subs- 
cripció i si fins s’ha d’anar a la realització de l’o- 
bra.

Intervé el Dr. Mundi, i fa present que una de 
les dificultáis serà tal volta el que les altres enti- 
tats mèdiques no anirien ara al Casal i això era 
una de les bases del projecte.

El Dr. Vila Abadal, ponent, intervé i creu que 
no hi hauria, en generai, aqüestes dificultats.

Intervé el Dr. Andreu dient que la ponència i 
el Conseil del Sindicat que obrin en consciència 
i, amb el coneixement de la situació, facin el que 
creguin convenient.

El Dr. Taxonera, ponent, intervé i diu que les 
circumstàncies han variai, tant pel que ha dit el 
Dr. Mundi com també perqué han variai consi
dérablement els preus dels solars, valor de les 
construccions, etc., i per aixó proposa que es 
dongui un vot de confiança al Conseil i a la Co
missió perqué facin un nou projecte adaptat a


